
Styrelsemöte för Örserums IK 2024 01 08 

Närvarande: Jessica, Eric, Jane och Eva 

Frånvarande: Ann-Bri8, Anna och Louise. 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 

2. A8 justera dagens protokoll utsågs Eric Fransson. 
 

3. Föregående protokoll gicks igenom. Värmeanläggningen hoppas vi kommer a8 kunna bytas 
under våren i år. 
 

4. ÖIK-bladet – vi kommer a8 lägga bladet i brevlådor i byn och ev brevledes Qll några av 
medlemmarna. Eva håller i de8a. 
 

5. Vaktmästeri/städ – båda funkQonerna fungerar mycket bra. Lasse har kontaktat Tommy och 
ska gå igenom cyklarna och förrådet.  
 

6. Årsmötet – moQonssekQonen behöver en ny ansvarig för sin verksamhet. Vi jobbar på a8 
värva nya styrelsemedlemmar. Vi kommer a8 bjuda på kaffe och fralla vid årsmötet. 
 

7. Verksamhetsplanen – vi gick igenom planen för 2023 och sa8e nya mål för 2024. 
 

8. Verksamhetsberä8elsen – Eva skriver den. Ska vara klar Qll slutet av januari. 
 

9. Sponsorarbetet – vi pratar med MarQn om den.  
 

10. Årshjulet – e8 bra dokument a8 förhålla sig Qll. 

Övriga frågor 

• Vi behöver få igång e8 verksamt budgetarbete Qllsammans med fotbollssekQonen. Vi bokar 
in e8 möte med den nya ledarstaben. 

• I sommar är vi åter inbjudna a8 delta som funkQonärer under Ironman i Jkpg 5 – 7/. Vi siktar 
på a8 den ekonomiska ersä8ningen i år kan användas Qll a8 förbä8ra golvet i det gamla 
spinningrummet.  

• Vi diskuterade hur regler kring a8 spara olika protokoll ser ut i dagens digitaliserade värld. 
Jessica tar kontakt för a8 kolla de8a. Vi beslutade a8 vänta med a8 publicera senaste 
protokoll på Drop Box och hemsidan Qlls e`er a8 det är undertecknat av ordförande, 
sekreterare och justeringsman vid nästkommande styrelsemöte. 

Nästa möte 6/2 kl 18.30 

Vid protokollet 

 

Eva Karlsson, sekr   Jessica Trygg, ordf 

Justeras Eric Fransson 



 

 

 

 

 

 


